
Ponovitev vrtca
v Trnovem?

Nova lokacija za gradnjo trnovskega
vrtca iz programa drugega. samopri-
spevka je že nekaj časa določena. Zem-
Ijišče še ni pridobljeno, vendar po vsej
verjetnosti takih težav, kot so bile pri
prvi lokaciji, ne bo. Poleg vrtca za 140
malčkov iz drugega samoprispevka bo-
do na novem zemljišču zgradili še igral-
nice za 40 malčkov; igralnice smo načr-
tovali v programu tretjega samopri-
spevka.

Zemljišče je premajhno, da bi lahko
za 180 otrok zgradili pritličen vrtec,
zato je delna ponovitev novega etažne-
ga vrtca ob Jamovi dobra zamisel. Kaže
pa, da v krajevni skupnosti Trnovo s
tem predlogom ne spoglašajo, ker so
naročili še dva idejna projekta za vrtec
v svoji krajevni skupnosti. Nedvomno
sta oba projekta dobra, vendar oba
pritlična in torej za to zemljišče neupo-
rabna. Na vsakega otroka mora namreč

priti (na tem zemljišču) 15 kvadratnih
metrov zunanjih igralnih površin, kar je
še nekako v skladu z normativi. Tako se
bodo morali v Trnovem zadovoljiti z
delno ponovitvijo etažnega projekta.
Če so se pri gradnji vrtca na Jamovi
pojavile pomanjkljivosti, to ne pomeni,
da je projekt slab, ampak, da je zatajila
izvedba. Torej bo treba v Trnovem na
te stvari bolj paziti.

V Trnovem je tako sedaj v teku pri-
dobivanje zemljišča za zidavo vrtca, ki
je zaradi hitro rastočega naselja stano-
vanjskih blokov in ne nazadnje tudi
Murgel nujno potreben. Predsednik
občinskega izvršnega sveta se je za hi-
trejšo pot do novega vrtca zelo zavzel
in je očitno trdno odločen, da je bilo
odlašanja, zapletov in zaprek do zdaj
več kot preveč in da mora vrtec kar
najhitreje dobiti svojo streho, malčki
pa mesto v njegovih igralnicah.


